



香港觀鳥大賽 Big Bird Race 2019

贊助表格 Sponsorship Form

最後遞交日期 Submission Deadline: 30.4.2019

贊助表格可於 2019 年 4 月 30 日或之前遞交。
Please return the sponsorship form to us by 30 April 2019.

贊助者個人資料 Sponsor's Personal Info

姓氏 Surname	
名字 Given Name	
電話 Phone no.	
電郵 Email	

捐款港幣 100 元或以上的贊助者可獲發免稅收據，而收據將於 2019 年 5 月 30 日前發出。Official receipt will be issued by 30 May 2019 for donation of HK\$100 or above.

攜手守護地球資源！

減少用紙，本活動將透過登記電郵郵寄電子捐款收據。請確保電郵地址正確，以供郵寄電子捐款收據之用。

Let's save the Earth's resources together!

Please note that e-donation receipts will be issued for this event as one of our green measures. Please check the accuracy of the email address submitted for e-donation purposes.

我願意支持 I would like to support

隊伍名稱 Team Name	
-------------------	--

上述隊伍每紀錄一種雀鳥品種，我願意捐款 For every bird species recorded by the team, I would like to pledge	HK\$
--	------

或 OR

我願意捐款 I would like to donate	HK\$
以贊助整個隊伍 to sponsor the whole Team	
以贊助隊伍中的隊員： to sponsor one of the team member:	
名稱 Name	

捐款方法

Donation Method

<input type="checkbox"/>	支票付款 Cheque
隨函附上抬頭為「世界自然(香港)基金會」的劃線支票。 Enclosed is a crossed cheque made payable to "World Wide Fund For Nature Hong Kong".	
<input type="checkbox"/>	支票號碼 Cheque No.

<input type="checkbox"/>	信用卡付款 Credit Card				
<input type="checkbox"/>	Visa	<input type="checkbox"/>	Master	<input type="checkbox"/>	American Express
持卡人姓名 Card holder					
信用卡號碼 Card no.					
有效期至 Expiry Date					
持卡人簽署 Signature					

收集個人資料聲明 Personal Info Collection Statement

世界自然基金會香港分會(下稱「本會」)會遵守及履行《個人資料(私隱)條例》之要求，並確保你的個人資料準確及安全。閣下的個人資料(包括你的姓名、地址及/或電郵地址、電話號碼、捐款紀錄、出生日期及其他)或會被本會及其指定之服務供應商透過郵寄、電子郵件、電話通話、短訊及互聯網通訊等的方法，用作提供最新組織資訊、問卷調查、籌募活動、捐款或會員通訊、會員活動及其他通訊和推廣之用途。你有權查閱或更新我們所持有你的個人資料。若想了解關於本會私隱政策之全文，請瀏覽以下網址：wwf.org.hk/privacy。閣下可隨時及在毋須付任何費用下，選擇不接收本會之通訊，及如果想查閱或更新你的個人資料，閣下只須致電本會之捐款事務小組：25261011，或發送電郵至 member@wwf.org.hk，又或以書面方式(郵寄地址：香港新界葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓世界自然基金會香港分會)通知本會。

WWF-Hong Kong undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secure. Your personal information (including your name, postal and/or email addresses, telephone number, donation records, and date of birth, etc.) may be used by WWF-Hong Kong and the appointed service providers, for the purposes of sending you organizational updates, surveys, fundraising appeals, donation or membership administration, event invitations and other marketing communications via postal mail, electronic mail, telephone, SMS, online, etc. You have the right to access and amend your personal information held by us. For the full version of our Privacy Policy, please visit our website at wwf.org.hk/privacy. You may opt out of receiving communications from us at any time free of charge, and if you wish to request access to or amend any of your personal information, you can simply call our service hotline at 2526 1011 or send an email to member@wwf.org.hk or write to WWF-Hong Kong at 15/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, NT.

若閣下不希望從以下途徑收取世界自然基金會香港分會之任何通訊，請在下列表格內加上√號。
If you DO NOT wish to receive any communications through below channels from WWF-Hong Kong, please tick the appropriate box.

<input type="checkbox"/>	信件 By Post	<input type="checkbox"/>	電子郵件 By Email	<input type="checkbox"/>	電話 By Phone	<input type="checkbox"/>	任何途徑 All Channels
--------------------------	---------------	--------------------------	------------------	--------------------------	----------------	--------------------------	----------------------

遞交方法 Submission

表格後，請透過以下方式，於 2019 年 4 月 30 日或之前交給我們：
Please send the completed sponsorship form to us by one of the following methods on or before 30 April 2019:

電郵 Email events@wwf.org.hk
郵寄 Mail 新界葵涌葵昌路 8 號萬泰中心 15 樓世界自然基金會香港分會(信封面請註明「香港觀鳥大賽 2019」)
15/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, N.T. Please mark "Big Bird Race 2019" on the envelope